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ACTA NÚM. 
 
 
 
Comissió d’Afers Acadèmics: 
 
 
Jennifer Barrero Victorio 
Marta Bertrán Tarrés 
Ian Blanes Garcia 
Maite Carrassón López de Letona 
Andrés Chamarro Lúsar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alás 
Isabel Galán Mañas 
Isidre Gibert González 
Oscar Jané Checa 
Manel López Béjar 
Enric Marín Otto 
Montserrat Masoliver Puig  
Anna Morist Yagüe 
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Judith Panadés Martí 
Oriol Ramos Terrades 
Tatiana Rovira Faixa 
Laura Santamaria Guinot 
Olga Torres Hostench 
 

A les 9’30 h del dia 28 de novembre es 
reuneixen a la Sala de Juntes del rectorat, 
sota la presidència de la vicerectora 
d’Estudis i d’Innovació Docent, María 
Valdés Gázquez, els membres de la 
Comissió d’Afers Acadèmics assenyalats al 
marge. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

S’ha excusat d’assistir a la reunió Olga Serradell Pumareda i Esther Zapater Duque. 
 
No hi assisteixen, Xavier Blanco Escoda, Arnau Calsapeu Codina, Laila Darwich Soliva, 
Màrius Martínez Muñoz, Anna Piella Vilan i Bernat Sánchez Yvern. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Teresa Armengol 
Vallès, Joaquim Bernabé Ródenas  i Francisco José Cuevas. 
 
Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe de l’Equip de Govern. 
2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern 
3. Presentació del nou pla de formació, suport i acompanyament al desenvolupament 
professional del professorat de la UAB. 
4. Aprovació de la proposta de programació de màsters universitaris a la UAB per al 
curs 2024-2025. 
5. Formació contínua: 
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5.3. Aprovació de nous cursos d’especialització  
6. Graus: 
   6.1 Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2024-2025, per delegació 
del Consell de Govern   
   6.2 Aprovació de la modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs  
2024-2025, per delegació del Consell de Govern    
7. Màsters: 
7.1. Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al 
Consell de Govern per a la seva aprovació. 
7.2. Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació 
del Consell de Govern. 
   7.3. Aprovació de la modificació de memòries de màster universitari,  
curs 2024-2025, per delegació del Consell de Govern 
7.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al 
Consell de Govern per a la seva aprovació. 
8. Aprovació de la convocatòria del VI premi a l’Excel·lència Docent de la UAB  
9.Programes educatius de curta durada: 
9.1 Aprovació de micromòduls del curs 2023-2024  
    9.2 Aprovació de reptes del curs 2023-2024 
10. Afers acadèmics 
10.1 Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 
d’estudis de grau. 
   10.2 Aprovació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per 
al curs acadèmic 2023-2024  
   10.3 Aprovació de la concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2022-
2023, per delegació del Consell der Govern.8. Assumptes de tràmit 
11. Assumptes de tràmit 
12. Torn obert de paraules 
 
Desenvolupament de la sessió  
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 17 
d’octubre de 2023. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden 
aprovar l’acta de la sessió de 17 d’octubre de 2023. 
 
2. Informe de l’Equip de Govern 
 
2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
 
La presidenta informa que, arran de l’elecció del nou govern de l’Estat, el Ministeri 
responsable d’universitats passa a ser el Ministeri de Ciència, Innovació i Universitats, 
comenta que la nova ministra és la persona que era titular de l’anterior Ministeri de 
Ciència i Innovació, i explica que encara no té informació sobre l’organigrama dels 
càrrecs del Ministeri ni sobre la possible continuïtat de la figura del secretari general 
d’universitats. Així mateix, explica que amb la desaparició del Ministeri d’Universitats 
es torna a una situació prèvia que suposa que ja no hi ha un ministeri exclusiu de l’àmbit 
de les universitats, el qual tenia algunes missions importants, com ara l’aprovació del 
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decret que regulava l’estructura dels ensenyaments universitaris (Reial decret 822/2021, 
de 28 de setembre) i de la Llei Orgànica del Sistema Universitari (LOSU), la qual ja va 
acomplir. Comenta que la part positiva d’estar amb ciència suposa que s’accepta que el 
gruix de recerca la fan les universitats, però que igualment apareix la paraula universitat 
molt relacionada amb la investigació i es desdibuixa la docència. Finalment, diu que la 
LOSU sí que reequilibra la docència i la recerca en quant a la missió de les universitats.  
 
Quant a les informacions sobre Catalunya, la presidenta recorda la intenció de la DGU de 
crear una comissió delegada del CIC de política docent, amb la qual des del començament 
va mostrar la seva oposició, atès que les comissions prenen acords de sistema d’obligat 
compliment que poden afectar a la autonomia de cada universitat en relació amb, entre 
d’altres, el seu model educatiu i de formació de professorat. Explica que és una 
informació que es va comunicar oficialment en la darrera CPOA del curs anterior, que la 
directora general es va comprometre de fer una proposta de comissió amb la composició 
i funcions per tornar a discutir el tema, i que el 16 de novembre els van convocar a una 
reunió per a presentar el document que havien preparat amb les funcions de la comissió; 
continua explicant que la directora general els va ensenyar les funcions i va dir que podien 
fer suggeriments, però que la decisió sobre la creació de la comissió ja estava presa, que 
era una decisió de govern. Finalment diu que va haver una ronda d’intervencions 
queixant-se de que no semblava la manera, que  la UAB manté la seva posició però que 
això sortirà i s’aprovarà en la junta del CIC del 15 de desembre.  
 
Pel que fa a les informacions de la UAB, recorda que va demanar als centres les dades 
sobre l’avaluació única, explica que té algunes dades dels centres però que la informació 
no és completa, i comenta que en la petició de dades no havia inclòs el nombre de 
sol·licitants d’avaluació única i que farà una segona recollida de dades amb les gestions 
acadèmiques per tenir un dibuix més clar. Fa una valoració amb les dades de que disposa 
i comenta que totes les titulacions que tenen un nombre substancial de pràctiques de 
laboratori tenen una incidència baixa, que la facultat que té més sol·licituds és la de 
Filosofia i Lletres i que demanarà quantes assignatures de grau i de màster tenien opció a 
l’avaluació única per centre i quantes han rebut la sol·licitud. 
 
 
2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 
 
La Comissionada Política Lingüística intervé en relació amb el redactat que es va fer el 
curs anterior sobre la llengua en que s’havien de donar les activitats avaluatives. Explica 
que és un tema recurrent que ha sortit en altres comissions (CRIiPL i CAO)  i que ha 
generat debat en relació amb aquelles assignatures en les quals hi ha més d’un professor 
o professora i cadascú utilitza una llengua diferent. Comenta que es farà una proposta de 
redacció per a la propera sessió de la Comissió, i que el que s’hauria d’evitar és que siguin 
els delegats els que preguntin als alumnes la llengua en que volen les activitats. Continua 
explicant quela proposta que va sortir de les altres comissions és que si hi ha una 
assignatura que es dona en les dues llengües només caldria donar les activitats avaluatives 
en català, i finalment, diu que els temes lingüístics s’han de tractar amb cura.   
 
Tot seguit, explica que abans de la propera reunió de la comissió encarregada de la política 
lingüística demanarà als centres que designin una persona perquè faci de contacte per a 
la política lingüística.  
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La vicerectora d’Alumnat i d’Ocupabilitat informa sobre el desenvolupament de les 
darreres sessions de la Comissió d’Accés i Afers estudiantils (CAAE)i comenta 
l’aprovació de les ponderacions de les matèries de batxillerat de nova incorporació. 
Explica que a la darrera sessió de la CAAE es va obrir un període de revisió de totes les 
ponderacions per tal que l’alumnat que accedeixi el curs 2026-2027 ja conegui les 
ponderacions en el moment de realitzar la matrícula, i recorda que ha enviat un correu 
electrònic als centres perquè es revisin les ponderacions. Afegeix que a finals de gener 
s’ha d’enviar aquesta informació al CIC i que només s’enviaran les modificacions que hi 
hagi hagut consens total entre totes les universitats que imparteixen les titulacions que es 
proposen modificar.  
 
Tot seguit, explica que, pel que fa a les provés d’accés a les universitats, es va demanar 
que es reservessin 4 dies per si hi ha algun incident i que les PAU del mes de juny es faran 
els dies 4, 5 i 6 de juny. Així mateix, informa que es van establir els calendaris de les 
altres proves d’accés i que es van donar dades de preinscripció universitàries dels 
col·lectius que tenen reserva de places.  
 
Igualment, explica que a la CAE es va plantejar la necessitat de revisar el calendari 
d’inscripció universitària, atès que l’assignació de matrícula genera molts problemes, 
sobre tot en el cas del grau en Medicina. Recorda que hi ha un Reial decret que estableix 
que no es poden deixar places vacants i que s’han de fer reassignacions, i explica que es 
va suggerir que es creés una comissió mixta per homogeneïtzar els calendaris a Catalunya, 
tot i que també caldria fer el mateix amb el calendari estatal.  
 
Pel que fa a les proves PAP dels graus en Educació Infantil i Educació Primària, explica 
que es va parlar de les dates de les proves, i que també es va dir que de moment a les 
universitats públiques es mantenen mentre no hi hagi un estudi seriós sobre la incidència 
d’aquestes proves.  
 
Així mateix, explica que es van donar les dates del Saló de l’Ensenyament, el qual tindrà 
lloc entre el 13 i el 17 de març, i que la UAB no anirà al Saló Futura, que està organitzat 
exclusivament per Fira de Barcelona, atès que ja es fan les fires virtuals que funcionen 
millor.  
 
Pel que fa a la UAB, explica que els dies 13 i 14 hi ha una convocatòria de vaga de la 
Coordinadora d’Assemblees de Facultat (CAF)a nivell de totes les universitats catalanes, 
que s’anirà reunint amb l’alumnat i que li han traslladat que tenen intenció de pernoctar 
a la Facultat de Filosofia i Lletres. Comenta que amb la vicerectora d’Estudis i Innovació 
Docent i la secretària general s’està treballant un article sobre la incorporació del dret a 
l’aturada acadèmica a la normativa acadèmica.  
 
Finalment, explica les preocupacions que li ha traslladat l’alumnat en relació amb el 
moment en que reben el resultat de les diverses activitats avaluatives, el qual sovint no 
arriba abans de fer altres avaluacions, i demana que es recordi al professorat de la 
necessitat de comunicar el progrés al llarg del procés d’aprenentatge. Igualment, explica 
que hi ha queixes sobre la manca de coordinació entre facultats en dobles graus, atès que 
a vegades hi ha solapament d’exàmens amb classes o recuperacions, i demana que hi hagi 
més comunicació. Pel que fa a les tasques dels delegats, explica que rep queixes en relació 
amb les tasques que se’ls demana fer, i recorda que hi ha un reglament en el qual no es 
recull que hagin de fer el suport a la docència, i que únicament han de fer representació 
estudiantil i no suport al professorat de les assignatures.  
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La vicerectora de Qualitat informa sobre la reunió del 22 de novembre entre l’AQU i els 
vicerectors de Qualitat de totes les universitats catalanes, en la qual es van presentar les 
tasques que tenen previst fer el 2024. Explica que l’AQU vol fer una revisió del marc 
VSMA, atès que s’han incorporat nous processos i d’altres han canviat, i comenta alguns 
dels temes que volen tractar com fer notar la diferència entre un centre acreditat i un no 
acreditat i la simplificació d’alguns dels processos. Així mateix, explica que es volen 
revisar els manuals de l’activitat docent del professorat, seguint les directrius del grup de 
treball Margalida Comas i que un cop feta la revisió, s’haurien d’anar incorporant els 
canvis a mesura que es vagin reacreditant les guies de les universitats, tot i que no van 
explicar el procediment que seguiran per fer la revisió. Quant a les actualitzacions, 
comenta que hi ha un canvi de procediment en les acreditacions institucionals i de 
titulacions que són els que tenen visites, atès que a partir d’ara no es podran fer 
al·legacions a l’informe de la visita, i només es podran presentar al·legacions a l’informe 
de l’AQU i que no les revisarà el comitè de visita, sinó la comissió permanent de l’AQU.  
 
Pel que fa als referents, informa que ja està a punt d’aprovar-se el d’Infermeria i el 
d’Enginyeria, i explica que en el cas d’Infermeria s’ha fet un procediment particular, atès 
que facultats i escoles adscrites han de compartir el mateix pla docent. Comenta que es 
va pactar amb l’ADEIC que excepcionalment es faria un retorn i podrien fer al·legacions. 
Així mateix, explica que es torna activar el referent amb Biociències i que ens han 
demanat que hi participi la UAB.  
 
Finalment, en relació amb les enquestes i grups no matriculables, explica que és el  
moment de demanar canvis en la programació del professorat que vol que s’enquesti un 
grup o assignatura, i recorda que hi ha la possibilitat de que els grups de pràctiques en 
que l’alumnat no es matricula directament s’entrin a Sigma i se’ls pugui enquestar, i 
insisteix en la importància en que es generalitzi aquest procediment en tots els centres.  
 
La vicerectora de Personal Acadèmic informa quela programació del curs 2024-2025 
s’obrirà la primera setmana de desembre, i demana als centres que insisteixin als 
departament que incloguin la docència d’aquest curs abans del 30 de novembre. Recorda 
que és molt important que aquest any tot el procés de programació del proper curs es faci 
tot en termini, atès que s’han de fer tots els concursos d’associats, de substituts i de les 
places noves. Així mateix, recorda que cal que es vigilin els canvis que hi hagi a les 
diferents titulacions. 
 
D’altra banda, informa que va finalitzar l’auditoria de compliment de la programació 
docent del curs 2022-2023 que es va fer als set centres que no s’havien fet l’anterior 
vegada, i recorda que les auditories s’han de fer obligatòriament i que la idea és fer-les  
cada any a determinat grup de centres. Comenta que es fa una selecció de titulacions i 
d’assignatures i es fa un seguiment de la programació, i que després de l’auditoria s’ha 
elaborat un pla d’acció que ha començat a complir-se ja amb la idea de fer seguiment de 
les casuístiques detectades i posar-hi remei.  
 
La presidenta obre un torn d’intervencions, i els membres de la Comissió hi fan diverses 
intervencions, entre d’altres sobre les dades en relació amb l’avaluació única, sobre la 
informació ales facultats de la incorporació de la programació docent, sobre la vaga de 
l’alumnat i la pernoctació en una facultat, sobre la llengua de les activitats avaluatives, 
sobre la finalitat de la comissió de Política Docent del CIC, sobre els projectes de Reial 
decret pendents d’aprovació, sobre la tipologia de pràctiques que han de cotitzar a la 
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Seguretat Social, sobre les universitats privades que no requereixen les PAP, sobre les 
queixes de l’alumnat de no rebre a temps els resultats de les diferents proves avaluatives 
i sobre les tasques dels delegats de classe. 
 
La presidenta obre un segon torn d’intervencions, i els membres de la Comissió hi fan 
diverses intervencions, entre d’altres, sobre el referent dels centres per a la política 
lingüística, sobre la necessitat d’assumpció de la responsabilitat de la vaga des de l’Equip 
de Govern i  sobre la necessitat de reflexionar sobre la causa de l’aturada acadèmica 
programada. 
 
 
3. Presentació del nou programa de formació, suport i acompanyament al 
desenvolupament professional del professorat de la UAB 
 
La presidenta informa que s’ha convidat en aquest punt de l’ordre del dia a la directora 
de l’ICE i a la coordinadora per al desenvolupament professional del PDI.  
 
La presidenta recorda que l’article 78 de la LOSU estableix l’obligatorietat d’una 
formació per a la docència per al professorat lector el primer any de contracte, que a la 
UAB ja existia un programa de formació per la docència (FDES), que la seva 
reformulació era un dels objectius del vicerectorat d’estudis pel curs 2022-2023, i que 
precisament durant el curs 2022-2023 un dels grups de treball del programa Margalida 
Comas va treballar la formació del professorat universitari novell. Explica que serà un 
programa obligatori per al professorat lector i molt recomanable per la resta de 
professorat, que és un programa de formació de 175hores, de les quals 25 s’han de fer el 
primer any de contracte i 150 durant els 3 anys posteriors. Finalment comenta que aquesta 
obligatorietat ja s’ha informat com a modificació en el reglament de Personal Acadèmic 
i que es presentarà a aprovació al Consell de Govern.  
 
La coordinadora per al desenvolupament professional del PDI presenta el document que 
s’ha enviat als membres, i explica que hi ha marcs nacionals i internacionals de referència 
que reflecteixen la necessitat de fer un desenvolupament de la formació i la innovació del 
professorat i la importància de que les universitats tinguin un pla de desenvolupament 
d’acompanyament al professorat en aquests temes. Comenta els marcs de referència, com 
ara el programa Margalida Comas, el pla estratègic de la UAB i l’ECIU.  
 
Quant al programa de formació i acompanyament al desenvolupament professional, 
explica que es faran itineraris formatius i que hi haurà una estructura modular per arribar 
a fer innovació docent i per a reflectir la progressió cap a la qualitat i l’excel·lència docent. 
Continua explicant que s’estableixen quatre diferents nivells: bàsic, d’iniciació a la 
docència, d’aprofundiment i de millora i de transformació. Afegeix que els tres primers 
nivells són els obligatoris per al professorat lector i recomanables per associats o altre 
professorat permanent, i que son7 crèdits ECTS que corresponen a 150h de docència. Tot 
seguit diu que es tracta fonamentalment d’una docència presencial però que en alguns 
moments hi pot haver treball autònom, i que es faran dos períodes a l’any amb dos 
edicions per període. Finalment, explica els principis metodològics que s’aplicaran.  
 
La presidenta obre un torn d’intervencions, i els membres de la Comissió hi fan diverses 
intervencions, entre d’altres sobre l’obligatorietat immediata del programa, sobre el seu 
desplegament i la possible convalidació, sobre la possible reticència en l’acceptació del 
programa en determinats àmbits, sobre l’obligatorietat del programa únicament al 
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professorat lector, sobre la possibilitat de que es consideri un mèrit de cara a concursos 
de professorat i sobre la necessitat d’evolucionar en els mètodes docents. 
 
4. Aprovació de la proposta de programació de màsters universitaris a la UAB per al 
curs 2024-2025.  
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i recorda que es presenta a aprovació 
l’oferta de màsters que han de sortir a preinscripció el curs 2024-2025. Recorda els criteris 
de programació de la UAB que estan recollits al document i explica que per la 
programació del curs 2024-2025 només hi ha una excepció, que és el màster en Recerca 
en Psicologia Clínica i de la Salut, i que la resta de màsters de l’oferta compleixen els 
requisits de la UAB.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar l’oferta de programació dels màsters universitaris de la UAB per 
al curs 2024-2025.  
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent el seguiment de 
l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
5. Formació permanent 
 
5.3. Informació sobre cursos d’especialització 
 
El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i informa 
sobre els cursos d’especialització aprovats per la direcció de l’Escola de Postgrau.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar l’oferta de programació dels màsters universitaris de la UAB per 
al curs 2024-2025.  
 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent el seguiment de 
l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
6. Graus 
 
6.1 Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2024-2025, per delegació del 
Consell de Govern 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es 
presenten 32 modificacions de memòries de grau, de les quals 22 són no substancials, 
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referides sobretot a l’adaptació de l’àmbit de coneixement, i que les altres 10 adapten la 
memòria al Reial decret 822/2021.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de la memòria 
dels títols de Grau següents:  
 

 Biologia 
 Bioquímica 
 Biotecnologia 
 Ciència, Tecnologia i Humanitats 
 Ciències Ambientals 
 Ciències de l’Antiguitat 
 Comptabilitat i Finances 
 Comunicació Audiovisual 
 Direcció Hotelera 
 Estadística Aplicada 
 Estudis Anglesos 
 Estudis d’Anglès i Català 
 Estudis d’Anglès i Clàssiques 
 Estudis d’Anglès i Espanyol 
 Estudis d’Anglès i Francès 
 Estudis de Català i Espanyol 
 Filologia Catalana: Estudis de Literatura i Lingüística 
 Filosofia 
 Fisioteràpia 
 Genètica 
 Geografia, Medi Ambient i Planificació Territorial 
 Història de l’Art 
 Història, Política i Economia Contemporànies / ContemporaryHistory, 

Politicsand Economics 
 Infermeria 
 Llengua i Literatura Espanyoles 
 Matemàtica Computacional i Analítica de Dades 
 Microbiologia 
 Musicologia 
 Periodisme 
 Psicologia 
 Publicitat i Relacions Públiques 
 Turisme 

 
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent la vicerectora de 
Qualitat l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
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6.2 Aprovació de la modificació d’itineraris de simultaneïtat, curs 2024-2025, per 
delegació del Consell de Govern 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es 
modifiquen dos itineraris de simultaneïtat, que s’adapten a les modificacions de les plans 
d’estudis en què es basen. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER.- Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació d’itineraris 
de simultaneïtat, curs 2024-2025, dels estudis que s’annexen: 
 

 Ciències Ambientals + Geologia 
 Estadística Aplicada + Sociologia 

 
SEGON.- Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 
de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER.- Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius, garantint la 
seva difusió. 
 
7. Màsters 
 
7.1 Informe sobre la creació de títols màster universitari i elevació al Consell de Govern 
per a la seva aprovació 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 
a informació la creació del màster Formació de Professorat d’Educació Secundària 
Obligatòria i Batxillerat, Formació Professional i Ensenyament d’Idiomes 
(Esp.Matemàtiques), el qual s’ha de reverificar per la sortida de la UOC i del qual es va 
pactar un calendari propi amb la DGU.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la creació dels títols de màster universitari 
que s’annexen: 
 

 Formació de Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, 
Formació Professional i Ensenyament d’Idiomes (Esp.Matemàtiques) 

 
SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
 
7.2 Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell de 
Govern 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 
a aprovació la memòria del títol de màster universitari en Formació de Professorat 
d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, Formació Professional i Ensenyament 
d’Idiomes (Esp.Matemàtiques). 
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Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la memòria del títol de 
màster universitari següent: 
 

 Formació de Professorat d’Educació Secundària Obligatòria i Batxillerat, 
Formació Professional i Ensenyament d’Idiomes (Esp.Matemàtiques) 

 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 
de Qualitat l’execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar el present acord a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 
 
 
7.3. Aprovació de la modificació de memòries de màster universitari, curs 2024-2025, 
per delegació del Consell de Govern 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es 
presenten a aprovació la modificació de 25 memòries de títols de màser. Comenta que hi 
ha 16 titulacions amb modificacions no substancials que adapten l’àmbit de coneixement 
i 9 amb modificacions substancials.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
Primer. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de les 
memòries dels títols de màster universitari següents, en els termes que s'annexen: 
 

 Anàlisi i Gestió Patrimoni Artístic 
 Antropologia: Recerca Avançada i Intervenció Social 
 Arqueologia Prehistòrica 
 Biblioteca Escolar i Promoció de la Lectura 
 Direcció de Centres per a la Innovació Educativa 
 Disseny d’Espais 
 Egiptologia 
 Farmacologia 
 Geoinformació 
 Innovació Infermera Aplicada a la Vulnerabilitat i a la Salut 
 Interpretació de Conferències 
 Investigació Clínica Aplicada en Ciències de la Salut 
 Investigació Translacional en Fisioteràpia 
 Literatura Comparada: Estudis Literaris i Culturals 
 Llengua Espanyola, Literatura Hispànica i Espanyol com a Llengua 

Estrangera 
 Màrqueting 
 Mitjans, Comunicació i Cultura 
 Musicologia, Educació Musical i Interpretació de la Música Antiga 
 Neurociències 
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 Osteopatia 
 Polítiques Socials i Acció Comunitària 
 Psicologia de l’Esport i de l’Activitat Física 
 Qualitat d’Aliments d’Origen Animal 
 Recerca i Intervenció Psicosocial 
 Relacions Internacionals, Seguretat i Desenvolupament 

 
Segon. Encarregar a la vicerectora la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i 
de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 
 
Tercer. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
7.4. Informació de l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 
Govern per la seva aprovació 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 
a informació l’extinció del màster en Trastorns de la Comunicació i el Llenguatge. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Informar favorablement sobre la extinció del títol de màster universitari 
següent: 
 

 Trastorns de la Comunicació i del Llenguatge 
 

SEGON. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 
 
8.Aprovació de la convocatòria del VI premi a l’Excel·lència Docent de la UAB 
 
La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la convocatòria del VI premi 
excel·lència docent. Informa que les bases de la convocatòria son iguals que les de 
l’edició anterior, i recorda el paper que juguen els centres en aquest premi, que la 
candidatura individual  s’ha de canalitzar a través dels centres, que li agradaria rebre 
propostes de tots els centres i que es poden tornar a presentar les mateixes candidatures 
que no van ser premiades en edicions anteriors. Finalment, diu que el premi es lliurarà en 
les Jornades sobre Innovació Docent i que s’intenta que aquestes es facin en el centre de 
la persona premiada.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar la convocatòria del VI premi a l’Excel·lència Docent de la UAB, 
convocatòria 2023-2024, en els termes que s’annexen.  
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
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9. Programes formatius de curta durada:  
 
9.1 Aprovació de micromòduls del curs 2023-2024 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els 
tres micromòduls que es presenten a aprovació per al segon semestre del curs.  
 
El director de l’Escola d’Enginyeria demana que els micromòduls, que pengen de l’ECIU, 
passin també pels centres, tal com es va comprometre el vicerector de Relacions 
Internacionals. La presidenta avala el compromís del vicerector i comenta la dificultat 
d’adscriure els micromòduls als centres per la seva transversalitat. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar la creació de micromòduls del curs 2023-2024, en els termes que 
s’annexen.  
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
9.2 Aprovació de reptes del curs 2023-2024 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els 
dos reptes que es presenten a aprovació per al segon semestre del curs.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar la creació de reptes del curs 2023-2024, en els termes que 
s’annexen.  
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
10. Afers acadèmics  
 
10.1 Aprovació de reconeixement de Cicles Formatius de Grau Superior per crèdits 
d’estudis de grau. 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que  
s’adapten dues propostes de les quals es van fer suggeriments des de la comissió bilateral 
que revisa aquests reconeixements.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
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PRIMER. Aprovar la modificació del reconeixement de cicles formatius de grau 
superior per crèdits d’estudis de grau, acordat per la Comissió d’Afers Acadèmics 
de 17 de maig de 2023, en els termes que s’annexen. 
 
SEGON. Encarregar al vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
10.2 Aprovació d’activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per 
al curs acadèmic 2023-2024 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica les 
activitats que donen dret al reconeixement acadèmic en els graus per al curs acadèmic 
2023-2024 que es presenten a aprovació.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER. Aprovar les activitats susceptibles de reconeixement acadèmic per al curs 
2023-2024 en els termes que s'annexen. 
 
SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
10.3 Aprovació de la concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2022-
2023, per delegació del Consell der Govern 
 
El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia i llegeix els 
premis extraordinaris de titulació de la Facultat de Medicina del curs 2022-2023. 
 
Les persones membres de la Comissió feliciten les persones premiades. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
 
PRIMER.   Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la concessió dels premis 
extraordinaris de titulació per al curs acadèmic 2022-2023, en els termes que 
s’annexen. 
 
SEGON. Encarregar al vicerectorat d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment de l’acord primer.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
11. Assumptes de tràmit 
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No es planteja cap assumpte de tràmit en aquest punt de l’ordre del dia.  
 
12. Torn obert de paraules  
 
La degana de la Facultat de Filosofia i Lletres vol deixar constància de que tot i que 
demana que l’Equip de Govern que ajudi en la gestió de la vaga es posa a la seva 
disposició per al que es necessiti.  
 
 
A les 12:21 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
La secretària         Vist i plau 
          La presidenta 


